

**Project Development Manager**

## **Uwe Brauckmann**



Uwe is a Process Engineer who has his technical roots in chemical and mechanical processes of the West-German hard coal industry. During his 30 years of project management background he was part of dozens of large scale investment projects worldwide.

In his carrier he gained experience in all fields of the project lifecycle from first ideas via development, execution, construction, operation up to after sales services from production and from plant supplier side. Covering thereby engineering skills as well as commercial and contractual project aspects. With his profound expertise in energy projects he supports several RWE project developments since 9 years.

Uwe earned his Engineer Diploma degree in 1985 from Fachhochschule Bergbau, Bochum.

## What gives you the most satisfaction in your work?

To be an active part in the whole project evolution of power plant projects and get the backing of more than a century engineering expertise from RWE.

## Why did you choose RWE TI?

RWE TI has the full capability and experience to lead high complex and capital intensive power plant projects of all kinds. It is a very unique organization which gives my own **concept inspirations space for growing.**

**“Your challenge is our passion!”**

## What it means to me:

I always want to discover the full potential of RWE TI’s techno-economical capabilities to gather a holistic solution for the client’s demands and requirements.

**Project Development Manager**

## **Uwe Brauckmann**



Uwe Brauckmann ist Verfahreningenieur mit technischen Wurzeln in den chemischen und maschinellen Prozessen der westdeutschen Steinkohleindustrie. Im Rahmen seiner 30-jährigen Tätigkeit im Projektmanagement war er an Dutzenden großer Investitionsprojekte weltweit beteiligt.

Während seiner Laufbahn sammelte er Erfahrung in allen Phasen des Projektzykluses - von der Ideenfindung über Entwicklung, Ausführung, Bau und Betrieb bis hin zum Kundendienst sowohl aus Produktions- als auch aus Anlagenbauersicht. Hierbei konnte er seine technischen Fähigkeiten einbringen sowie wirtschaftliche und vertragliche Projektaspekte bearbeiten. Mit seinem profunden Fachwissen in Energieprojekten unterstützt er seit 9 Jahren mehrere RWE-Projektentwicklungen.

Uwe Brauckmann hat sein Studium an der Fachhochschule Bergbau in Bochum 1985 mit dem Diplom abgeschlossen.

## **Was gefällt Ihnen an Ihrer Arbeit besonders gut?**

Ein aktiver Teil der gesamten Kraftwerksprojektsentwicklung zu sein und von mehr als 100 Jahren Ingenieurskompetenz bei RWE zu profitieren.

## **Warum haben Sie sich für RWE TI entschieden?**

RWE TI verfügt über die Kompetenz und Erfahrung zur Durchführung hochkomplexer und kapitalintensiver Kraftwerksprojekte aller Art. Es ist ein einzigartiges Unternehmen, das meinen Ideen Raum zur Entfaltung bietet.

## **„Ihre Herausforderung ist unsere Leidenschaft!“**

### **Diese Botschaft bedeutet für mich:**

Mein Ziel ist immer, das maximale technische und wirtschaftliche Potenzial von RWE TI auszuschöpfen, um dem Kunden eine gesamtheitliche, auf seine Anforderungen und Bedürfnisse zugeschnittene Lösung anzubieten.